
Brukerråd
4. mai 2023
Dalgård skole og ressurssenter

Til stede:
Bjørn Eimar Endal Sorteberg, elevrådet
Karoline Asplund, elevrådet
Selma Thorsen, elevrådet
Milla Andersen, elevrådet
Hagbart Alsos, FAU
Torunn Singstad, avdelingsleder
Gro Kristiansen, rektor

Forfall:
Cecilie Granviken, FAU

Saker:

Referat fra 16.03.23
Referatet er sendt alle på e-post og lagt ut på skolens hjemmesider. Ingen har bedt
om endringer eller kommet med noen kommentarer.

Vedtak: Referatet fra 16.03.23 godkjennes.

Status utbygging Dalgårdtunet

Siste byggemøte var 13. april. Verken FAU eller skolen hadde fått noen spørsmål
eller problemstillinger til det møtet. Vi konkluderer med at dette går greit. Vi er varslet
at sprengingen vil ta seg opp i løpet av mai /juni.

Vedtak: Informasjonen tas til orientering

Saker fra FAU

- 17.mai
- komiteen/arrangørene for skolearrangementet er i rute



- FAU er i tenkeboksen når det gjelder hva inntektene fra arrangementet
skal brukes til

- informasjon om 17. mai sendes i løpet av de nærmeste dagene ut til
elever og foresatte (om barnetoget og arrangementet på skolen på
ettermiddagen)

- digitalt hefte med info om 17. mai ligger på Trondheim kommunes
hjemmesider

Vedtak: informasjonen tas til orientering

Saker fra elevrådet
- Prideuka

- suksess, til tross for dårlig vær
- artig å gjøre sånne ting, burde gjøre det mer mener elevrådet
- sjokomelk/juice på torsdag: noen elever forsynte seg flere ganger, sånn

at det ikke ble nok til alle
- noen ga bort sin drikke til yngre elever, og det var veldig fint gjort
- rektor Gro sendte ut info om uka til 1182 foreldre. Kun tre foreldre

sendte tilbakemelding om at de var litt usikre på hva arrangementet
ville innebære. Så: generelt positiv respons, og det er viktig å
respektere alle perspektiver.

- Snart klart for valg til elevrådsstyret - elevrådet skal besøke 5. trinn og
informere

Vedtak: informasjonen tas til orientering

Saker fra rektor

- Vi er dessverre fortsatt uvitende om Dalgård skole og ressurssenter blir en
Universitetsskole. Skolene som søkte har i tillegg til søknaden også deltatt i
en muntlig utspørring av kommunalsjef skole. Vi er egentlig lovet svar i disse
dager. P.S. Når referatet sendes ut har vi fått vite at Dalgård skole og
ressurssenter er Universitetsskole fra 01.08.23. HURRA

- Rekruttering: Alltid bevegelse i ansattegruppe på Dalgård. I forbindelse med
neste skoleår ansetter vi 4 lærere, 2 spesialpedagoger, 7 i miljøpersonalet og
1 avdelingsleder. Noen i vikariat, andre i fast stilling. Det er alltid noen som får
permisjon, venter barn, blir pensjonist eller ønsker å begynne i en annen jobb.



- Avslutningen av skoleåret er så vidt i gang. Vi gleder oss over at alt er i rute
og at partene i arbeidslivet ble enige slik at vi unngikk en streik i offentlig
sektor. Dermed kan vi gjennomføre alt vi planlegger - også Dalgårddagen 7.
juni.

- Denne våren er det flere elever som kommer nye til skolen. Bare denne uka
har vi fått bekreftet 4 nye elever på flere ulike trinn. Skolens kapasitet er fylt
opp. Rektor må si nei til flere som søker om å begynne. Det er kun familier
som bor innenfor skolekretsen som er sikret plass.

Vedtak: informasjonen tas til orientering

Eventuelt

Alle elevrådsrepresentantene i møtet får en grønn Dalgård-t-skjorte :) som takk for
innsats i brukerråd på ettermiddagstid gjennom hele skoleåret


